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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 5/05 z dnia  23 maja  
2006 r – godz. 10 00 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Przygotowanie do obsługi sezonu wczasowo – turystycznego – 

plaŜe, punkty informacji, współpraca z instytucjami 
partnerskimi, przestrzeganie prawa i porządku publicznego 

3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 5 spośród 7 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

  
  

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni: Halina Lempek, Stanisław Piłat. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 4/2006 z dnia  19 kwietnia  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Proto kół Nr 4/2006  bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2.  Przygotowanie do obsługi sezonu wczasowo – 

turystycznego – plaŜe, punkty informacji, współpraca z 
instytucjami partnerskimi, przestrzeganie prawa i 
porządku publicznego. 

 
 
 Justyna Sokołowska 
 - przedstawiła informację w zakresie przygotowania do sezonu 

letniego 2006 r w gminie Ustka zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
 
 
 Komisja przychyla się do kierunków działań jakie zostały 

przedłoŜone w informacji w zakresie działalności  
punktów gastronomicznych w sezonie letnim. Natomias t 
funkcjonowanie bezpośrednie punktów 
gastronomicznych jest zaleŜne od wzajemnego 
współŜycia  wczasowiczów i mieszkańców. 



- 4 – 
 

 Komisja wnosi o wystąpienie do Dyrektora NZOZ w Ustce 
o wyjaśnienie jakie widzi moŜliwości rozwiązania 
zabezpieczenia medycznego w sezonie letnim  w m. 
Poddąbie 

 
 
 Komisja sugeruje by przy konstrukcji budŜetu na 2007 r 

naleŜałoby przewidzieć środki finansowe na organizację 
imprez obejmujących naszą gminę w okresie sezonu 
letniego w ramach promocji gminy.  

 
 
 W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie: 
 
 
 - Informację o przygotowaniu do sezonu letniego 2006 r 

w gminie Ustka 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednog łośnie przyjęła w/w 
informację. 

 
 
 

Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  
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1. Wojewódzki Sąd Administracyjn y w Gdańsku – Wyrok  
w spr. skargi „MORPOL” Sp. z o.o. w szczecinie na  
Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 23 grudnia 2002 r , Nr 
IV/32/2002 w przedmiocie zmiany miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego  
� stwierdza niewaŜność zaskarŜonej uchwały 
� orzeka , Ŝe uchwała nie moŜe być wykonana 

 
2. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – 

Postanowienie  w spr. odrzucenia skargi Pana /* wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby / na Uchwałę Rady Gminy Ustka  z 
dnia 26 listopada 2004 r Nr XXI/219/04 w przedmiocie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 
3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – 

Postanowienie   w spr. odrzucenia skargi pana /* wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby /  na uchwałę Rady Gminy Ustka z 
dnia 02 czerwca 2003 r Nr VIII/77/2003 

  
 

Członek Komisji Edward Sasko 
- wnioskuję by nie przeprowadzać remontu świetlicy w Starkowie , a 
rozwaŜyć  moŜliwość  budowy   remizy straŜackiej i świetlicy w 
jednym obiekcie w m. Starkowo (jako całość).  

 
 

Komisja popiera kierunek działań inwestycyjnych w 
zakresie poprawy bazy lokalowej świetlic szczególnie w 
miejscowościach, gdzie nie ma szkół, a świetlice są 
jedynym miejscem edukacji.   
Ponadto naleŜy opracować perspektywiczny program 
budowy świetlic i uwzględnić kolejność wykonywania 
zadań.  
Dotychczas planowana była budowa świetlicy w 
Machowinku, a następnie uwzględnić budowę świetlicy 
w Starkowie.  
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Najlepszym rozwiązaniem byłoby,  po podjęciu planu 
budowy remizy wraz ze świetlicą w Starkowie , sprzedać 
stary obiekt świetlicy. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 11 10  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 


